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دنيا  حيدري

 اين رسم قدرداني 
از بانوي ايراني نيست

توهين و تحقير ملي پوشان بانوي هاكي روي يخ ايران آخرين هنرنمايي 
رسانه ملي بود كه متأسفانه سه شنبه ش��ب شاهدش بوديم، آن هم به 
بهانه شب يلدا، ش��بي كه خانواده ها را دور هم جمع مي كند، حتي به 
واسطه يك دقيقه بيشتر، اما رسانه ملي در شبي كه برنامه ويژه اش پر 
بود از اراجيف و خاطرات نخ نما شده آدم هاي تكراري به شكلي تأسف بار 

با شخصيت بانوي ايراني بازي كرد و آن را ناديده گرفت . 
 تلويزيون كه عمدتاً برخلاف شعارهايي كه سر مي دهد با سلبريتي زدگي 
گره خورده، اين بار نيز با در پيش گرفتن رويه هميشگي خود براي پر 
كردن تايم برنامه هاي شب يلدايي دست به دامان سلبريتي ها شد. البته 
تنها بازيگران ميهمان ويژه برنامه يلدايي تلويزيون نبودند و فوتبالي ها 
نيز مثل هميشه جاي خود را داشتند و به مرور خاطرات تكراري و نخ نما 
شده اي پرداختند كه دردي نه از مردم دوا مي كند و نه از جامعه فوتبال. 
بماند كه رسانه ملي مي توانست از همين فوتباليست هاي دعوت شده 
نيز به ش��كل بهتري بهره ببرد و برنامه را با حرف هاي تكراري به آخر 
نرساند، خصوصاً اين روزها كه عدم رعايت اخلاق مداري در فوتبال به 
معضلي جدي تبديل شده و چه كسي بهتر از پيشكسوتان براي مرور 

اين مهم مهجور مانده!
اين بار اما مسئله اي تأس��ف بارتر از برنامه هاي تكراري كه هيچ حرفي 
براي گفتن ندارند را ش��اهد بودي��م. لا به لاي تم��ام ميهمانان دعوت 
شده به ويژه برنامه چند ساعته يلدايي صداوسيما مي شد نام دختران 
هاكي روي يخ ايران را هم ديد، بانواني كه ابتداي همين س��ال جاري 
شگفتي ساز شدند و عنوان نايب قهرماني در آسيا را به ارمغان آوردند. 
بانوان افتخار آفريني كه بي شك شب يلدا مي توانست بهترين فرصت 
براي تقدير از آنها يا حتي نشس��تن پاي حرف هايشان باشد، اما مرور 
خاطرات تكراري و پرداختن به بحث ه��اي صدمن يك غازي كه نه به 
لحاظ فني ارزشي داشت و نه اخلاقي، فرصتي براي بانوان هاكي ايران 
باقي نگذاش��ت، به طوري كه در كمال ناباوري مجري برنامه تنها چند 
ثانيه پاياني را به نايب قهرمانان آسيا اختصاص داد. فرصتي اندك كه با 
تپق هاي مجري و تأكيد او بر پايان زمان برنامه سپري شد تا بانوان هاكي 
ايران حتي در شبي كه به يكي از برنامه هاي فرهنگي صداوسيما دعوت 
شده بودند در عين بي فرهنگي بي آنكه كلامي به زبان آورده باشند راه 
آمده را برگردند. رفتاري كه نشان از شعاري بودن صحبت هاي مطرح 
شده در صداوسيما دارد. صداوسيمايي كه تأكيد به سلبريتي زدايي دارد 
و انتقادهاي زيادي به فوتبال زده بودن مسئولان می كند، اما خود نيز 

همان مسير اشتباه را مي پيمايد!
ناديده گرفتن بانوان هندبال ايران در ويژه برنامه شب يلدا قبل از هر 
چيزي شأن بانوي ايراني را زير سؤال برد. بانواني كه حداقل همين 
امس��ال موفقيت هاي بسياري كس��ب كرده اند و بي ترديد شايسته 
تكريم و تقدير هستند، اما به نظر مي رس��د تلويزيون چنين باوري 
ندارد كه از چهار س��اعت برنامه تنها چند ثانيه را به نايب قهرمانان 
آسيا اختصاص مي دهد، به طوري كه حتي فرصت حرف زدن نيز به 
آنها نمي رسد و حضورشان در صداوسيما بين چند جمله پرايراد و 
هول هولكي گم مي شود. اتفاقي تأسف بار كه انتظار مي رود مسئولان 
صداوسيما با تأمل بيشتري آن را بازنگري كنند تا شأن بانوي ايراني 
كه اتفاقاً توانمندي هاي بالقوه اي هم دارد، حفظ شود و ديگر شاهد 
تكرار اين اتفاق تأسف بار نباش��يم كه بي شك حق بانوان پرتلاش و 

شايسته ايران نيست.

سيتي – فلوميننزه؛ فينال جام باشگاه هاي جهان

دردسر  پپ  با  غيبت  ستاره ها
با صعود منچسترس��يتي به فينال جام باش��گاه هاي جهان حالا همه 
منتظر رويارويي جمعه شب شاگردان پپ گوارديولا به عنوان قهرمان 

اروپا با فلوميننزه قهرمان امريكاي جنوبي هستند. 
قهرمان برزيل و ليبرتادورس قبل از س��يتيزن ها موفق شد با برتري 2 
بر صفر مقابل الاهلي مصر گام به بازي نهايي بگذارد. منچسترس��يتي 
هم در ديداري كه نماينده آسيا طرف مقابل آن بود با سه گل اوراواردز 
ژاپن را درهم كوبيد و راهي بازي نهايي شد. در اين بازي هويبراتن )گل 
به خودي(، كواچيچ و برناردو سيلوا براي سيتي گلزني كردند، اما آنچه 
كه مهم تر بود نمايش ضعيف قهرمان آسيا مقابل قهرمان اروپا در اين 
ديدار بود، نمايشي كه باعث شد نشريات عربستان ميزبان مسابقات به 

مقايسه دو تيم و فوتبال دو قاره بپردازند. 
»سيلي سيتي به قهرمان آسيا«، اين تيتر نشريه الرياضيه عربستان در 
توصيف پيروزي بزرگ قهرمان اروپا منچسترسيتي مقابل اوراواردز ژاپن 
قهرمان آسيا بود. نشريه عربستاني در اين زمينه گزارش داد كه اوراواردز 
ژاپن به عنوان قهرمان ليگ قهرمانان آسيا 2022 »حرفي براي گفتن 
نداش��ت« و به راحتي با نتيجه 3 بر صفر مقابل قهرمان اروپا شكست 
خورد. اين نشريه به مقايسه ارزش دو تيم هم پرداخت و نوشت: »ارزش 
سيتي با يك ميليارد و 300 ميليون يورو بيش از چهار برابر ارزش ليگ 

برتر فوتبال ژاپن)250 ميليون يورو( است.«
نكته قابل توجه در خصوص منچسترسيتي اينكه گوارديولا در اين مسابقات 
نمي تواند از دو مهره اصلي خود، يعني هالند و دي بروينه استفاده كند. اين 
دو بازيكن با پشت سر گذاشتن دوران مصدوميت بار ديگر به تمرينات اين 
تيم اضافه شدند و در عربستان كنار ساير بازيكنان حضور داشتند، اما پپ 
گوارديولا تصميم گرفت در بازي مرحله نيمه نهايي از آنها استفاده نكند. 
حالا همين اتفاق باعث ش��ده اين دو بازيكن به همراه دوكو اجازه حضور 
در بازي فينال اين رقابت ها برابر فلوميننزه را نداش��ته باش��ند. در قوانين 
رقابت هاي جام جهاني باشگاه ها تأكيد شده كه تنها 23 بازيكني كه نام شان 
در فهرست رسمي بازي مرحله نيمه نهايي براي هر تيم قرار داشته اين اجازه 
را دارند كه در بازي فينال تيم شان را همراهي كنند، به اين ترتيب سيتي 
اجازه استفاده از آنها را ندارد. رودري، ستاره سيتي مقابل قهرمان آسيا بعد 
از صعود تيمش به فينال جام باشگاه هاي جهان گفت: »ما بايد تلاش كنيم 
تا اين جام را به دس��ت آوريم، زيرا اين يك اتفاق تاريخي خواهد بود. اگر با 
پنج عنوان سال را به پايان برسانيم، اين يك ركورد باور نكردني خواهد بود. 
اين برد به ما براي كسب روحيه بيش��تر كمك می كند، اعتماد به نفس به 
تيم برگشت. وقتي اوضاع برايتان خوب پيش نمي رود، بايد سكوت و بيشتر 

تمرين كنيد. اين كاري است كه ما انجام داده ايم.«

ارسال نامه از سوي فدراس�يون فوتبال ايران 
به فيفا ب�ا جعل امض�اي دبيركل ي�ك طرف و 
اينكه اين موضوع را هيچ كس گردن نمي گيرد 
طرف ديگ�ر. همانط�ور ك�ه انتظ�ار مي رفت 
ادع�اي سوءاس�تفاده از س�ربرگ و امض�ای 
فدراس�يون، جنجال جديدي ب�ه راه انداخته 
و باشگاه اس�تقلال باز هم يك سر ماجراست. 
بعد از انتشار نامه محرمانه، دوباره سرخابي ها وارد 
جنگ شده و هر دو باش��گاه شكايت جديدي عليه 
هم تنظيم كرده اند. عجيب اينجاست كه مديرعامل 
اس��تقلال به رغم مصاحبه  تند و تيزش اشاره اي به 
اصل ماجرا نكرده و توضيحي در مورد علل ارسال 

نامه اي كه دبيركل آن را امضا نكرده، نداده است!
     

يك ش��نبه ش��ب خبري عجيب در خص��وص نامه 
درخواست رس��يدگي هدايت ممبيني به حراست 
فدراسيون فوتبال منتشر شد. از آنجا كه در فوتبال 
ما احتمال هر كار و اتفاقي وج��ود دارد، اين بار نيز 
خيلي زود مشخص شد باشگاه استقلال بدون اطلاع 
دبيركل فدراسيون، نامه اي با سربرگ فدراسيون و 
امضاي او به فيفا ارسال كرده است. از اين رو ممبيني 
طي نامه اي محرمانه از حراست خواسته تا موضوع 
را بررسي كند. گويا مسئولان باشگاه براي پرداخت 
مطالبات دستياران ساپينتو به فيفا نامه  زده و اين 

نامه حالا در رسانه ها منتشر شده است. 
اينكه يك نامه محرمانه چطور از فدراس��يون به 
بيرون درز كرده و س��ر از رس��انه ها درآورده تنها 
يك جنبه ماجراس��ت. مس��ئله اصلي درست يا 
نادرست بودن اين ادعاست كه بايد هرچه زودتر 

تكليفش روشن ش��ود. فوتبال ما سال هاست كه 
در باتلاق حاشيه، جنجال و فساد افتاده و هر روز 
بيشتر از قبل در اين باتلاق فرو مي رود. وقتي يك 
باش��گاه فوتبال كه وزارت ورزش متولي  آن است 
اقدام به چنين كاري مي كند ديگر بايد فاتحه اين 
رشته را خواند. كار به جايي رسيده كه جعل اسناد 
فدراسيون هم به امري عادي و بديهي تبديل شده 
و مديرعامل باشگاه به  جاي شفاف سازي در اين 
خصوص، فرار رو به جلو كرده و تيم رقيب را عامل 

بروز اين حاشيه خوانده است. 
     

برد پرگل استقلال برابر نساجي فرصت خوبي بود 
براي علي خطير تا با يك مصاحبه آتشين شرايط 
را به س��ود خود تغيير ده��د. مديرعامل آبي ها 
انتش��ار اين نامه را خيانت خوانده اس��ت: »براي 
يك مقام ارشد فدراس��يون فوتبال متأسفم كه 
بدون هيچ دليلي جرئت كرده كه چنين نامه اي 
را                              به عنوان جعل از طرف باشگاه استقلال توليد 
كند. واقعاً از رقم خوردن اين اتفاق متأس��فم. با 
مهدي تاج صحبت كردم و رئيس فدراسيون قول 
داد به صورت جدي اين موضوع را                              پيگيري كند. 

نمي دانم چه بايد بگويم.« 
خطير مدعي شده پرسپوليس اقدام به انتشار نامه 
محرمانه كرده اس��ت: »حتي توليد اي��ن نامه هم 
اش��تباه بود و بيرون دادنش هم خيانت است. كلي 
نامه محرمانه در فدراس��يون فوتب��ال وجود دارد، 
اما اينكه ي��ك نامه پس از دربي و در ش��رايطي كه 
باشگاه پرسپوليس فش��ار زيادي مي آورد از طرف 
عوامل اين باشگاه منتشر شود، عجيب است. اينكه 

اين نامه چگونه به دست عوامل باشگاه پرسپوليس 
رسيده خودش جاي سؤال دارد. اين نامه را                              به صورت 
هدفمند به دست باشگاه پرسپوليس رسانده اند. با 
كل خبرگزاري هايي كه اين نامه را                              منتشر كرده اند 
هماهنگي كرده ايم و خودش��ان به ص��ورت واضح 
گفتند كه از ط��رف يك��ي از عوامل مهم باش��گاه 

پرسپوليس اين نامه را                              دريافت كرده اند.«
مديرعامل اس��تقلال بدون اينكه از كسي اسمي 
بياورد، خواهان پيگيري كميته اخلاق و فدراسيون 
شد: »اس��مي نمي آورم. ان ش��اءالله خود كميته 
اخلاق و اركان فدراسيون اين موضوع را                              پيگيري 
 كنند. بايد مشخص شود چگونه اين نامه به عنوان 
نامه جعلي باشگاه استقلال منتشر شده و چگونه 
چنين نام��ه اي را                              بيرون داده اند. به اش��تباه آن را                              
توليد كرده و به صورت هدفمن��د بيرون داده اند. 
خيلي بابت اي��ن اتفاق ناراحت هس��تم. از رئيس 
فدراس��يون خواهش مي كنم همانگونه كه به من 
قول داده اس��ت اين مس��ئله را                              پيگيري كند. به 
هيچ وجه نمي توانم چنين موضوعي را                              بپذيرم. به 
فدراس��يون فوتبالي كه در طول روز حداقل 200 
نامه محرمانه مي رسد، نبايد چنين نامه اي به اين 
شكل از درگاه فدراسيون خروج پيدا كند و به اين 
صورت هدفمند در رسانه منتشر ش��ود تا به اين 

شيوه باشگاه استقلال را                              تحت فشار قرار دهند.« 
خطي��ر حتي ممبين��ي را به غ��رض ورزي متهم 
كرده اس��ت:  »هر چند هيچ رابطه دوستانه اي با 
ممبيني ندارم، اما اين اتفاق دليل نمي شود غرائض 
شخصي اش را                              در مس��ائل كاري دخالت بدهد. به 
ممبيني اخطار مي دهم؛ اين آخرين باري باشد كه 

چنين كاري را                              با باشگاه اس��تقلال می كند، زيرا 
اطمينان دارم سري بعد نوع برخورد باشگاه ما با او 

متفاوت خواهد بود.«
     

انتشار بيانيه و شكايت از استقلال، اقدام محتملي بود 
كه باشگاه پرسپوليس خيلي سريع نسبت به آن اقدام 
كرد. در ادامه سلسله بيانيه هاي اعتراضي فوتبالي ها، 
اين بار قرمزها به خاطر ادع��اي خطير موضع گيري 
كرده اند: »او كه انتش��ار نامه فدراسيون فوتبال را به 
عوامل باشگاه پرسپوليس نس��بت داده است، قطعاً 
بايد در محاك��م قضايي پاس��خگوي اتهامات خود 
باشد. باشگاه فرهنگي ورزشي پرسپوليس، قهرمان 
بلامنازع فوتبال ايران پيوس��ته در مس��ير قهرماني 
حركت مي كن��د و قطعاً قهرمان لي��گ بعد از هفته 
پاياني مشخص مي شود. باش��گاه پرسپوليس طي 
شكايتي از مديرعامل باشگاه استقلال در خصوص 
مطالبي كه براي تش��ويش اذهان عمومي و فرار از 
واقعيت عنوان مي شود، پيگير مواردي است كه روي 
ميز كميته انضباطي اين دست و آن دست مي شود 
و آنها براي فرار از قانون و مقررات و آيين نامه فوتبال، 
دست به دامان ارتباطات و استفاده از نام فدراسيون و 

اركان مختلف آن مي شوند.«
جالب اينجاست كه رئيس فدراسيون و دبيركل هر 
دو در جده بسر مي برند و در انتظار تماشاي فينال 
جام  باشگاه هاي جهان هستند. درحالي كه هيچ كدام 
از آنه��ا در خصوص حاش��يه جدي��د اظهارنظري 
نكرده ان��د. البته طبق معمول كميت��ه اخلاق وارد 
عمل شده و تنها اقدامش احضار مديرعامل باشگاه 

استقلال به اين كميته بوده است!

اشرف  رامين

فريدون حسن

 ادامه مسير چلسي در جام  اتحاديه

 پوچتينو: 
به خودمان باور داشتيم

آبي هاي لندني يك گام ديگر به قهرماني جام  اتحاديه نزديك تر شدند. 
چلس��ي بعد از دو باخت خارج از خانه و س��قوط در جدول ليگ  برتر، با 
شكست ش��فيلديونايتد به استقبال نيوكاس��ل رفت و با گذشتن از سد 
ميهمانش در ضربات پنالتي شانس كسب حداقل يك جام را براي خود 
زنده نگه داشت. پوچتينو و شاگردانش به خاطر عملكردشان در اين فصل 
بارها با انتقادات تند مواجه ش��دند و حتي بحث بركناري س��رمربي نيز 
مطرح شد. تيم رده  دهمي هيچ اميدي به ليگ ندارد و بقا در جام اتحاديه 
و جام حذفي تنها اهداف آبي هاس��ت. غلبه بر كلاغ ها در استمفوردبريج 
اگرچه سخت بود، ولي با تلاش فراوان به دست آمد. سرمربي چلسي در 
مورد موفقيت ش��اگردانش اظهار داشت:  »بس��يار خوشحال هستم. ما 
گلي دريافت كرديم كه مي تواند روي هر تيمي تأثير منفي داشته باشد 
و بازيكنان بايد به خاطر عملكردي كه داشتند مورد تقدير قرار بگيرند. 
واكنش خيلي خوبي به گلي كه خورديم، داشتيم. به تلاش كردن ادامه 
داديم و تغييراتي ايج��اد كرديم كه تأثيرگذار ب��ود. مهم ترين نكته اين 
اس��ت كه ما تا لحظه آخر به خودمان باور داش��تيم. هميش��ه مي دانيم 
كه ضربات پنالتي به شانس، اس��تعداد و كيفيت بستگي دارد. بنابراين 
خوشحال هس��تيم، چون هدف ما اين بود كه صعود كنيم و حالا بايد از 
اين بازي عبور و روي بازي بعدي تمركز كنيم.« چلس��ي در هفته هاي 
گذشته با چالش هاي زيادي دس��ت وپنجه نرم كرده و هنوز هم شرايط 
تيم بهبود نيافته است. بااين وجود سران باش��گاه همچنان به پوچتينو 
فرصت داده اند تا تيم لندني را به روزهاي اوج بازگرداند. س��رمربي تيم 
معتقد است خوشحالي همه بازيكنان از كسب پيروزي اتحاد تيم را نشان 
مي دهد: »چنين ديدارهايي بسيار مهم هستند. پياده كردن سبك بازي 
برابر تيمي چون نيوكاسل مهم اس��ت، اما در عين حال ديدن احساسي 
كه تمامي اعضاي تيم به هم دارند هم ارزش بسياري دارد. اينكه ببينيد 
بازيكنان مص��دوم و بازيكناني ك��ه در زمين حضور ندارن��د هم همان 
خوشحالي را ابراز مي كنند. مسئوليت هدايت آنها و فراهم كردن بستري 
براي پيشرفت اين بازيكنان زياد است. ما در طول زمان پيشرفت خواهيم 

كرد و به جايگاهي كه چلسي بايد در آن باشد، مي رسيم.«
اين تيم در نيمه نهايي جام اتحاديه بايد به مصاف ميدلزبرو دسته اولي 
برود. بااين حال بازيكنان چلسي حق دس��ت كم گرفتن اين حريف را 
ندارند. آبي ها در حالي از سد راه راه پوشان نيوكاسل گذشتند كه دو تيم 
به تساوي يك – يك رضايت دادند، ولي ضيافت پنالتي ها به سود چلسي 
تمام شد. درخشش در ضربات پنالتي يكي از دلايل رضايت پوچتينو از 
شاگردانش بود: »ما هميشه تمرين مي كنيم. شوت زدن، ضربات آزاد 
و پنالتي ها، نه هر روز اما چند روز در هفته. مي ش��ود هر روز پنالتي را 
تمرين كرد، اما مهم اين است كه بدانيد چطور بايد استرس را مديريت 

كنيد. پنالتي بيشتر بستگي به مهارت دارد تا به تمرين كردن.«

جنجال جعل سند!
  خطير دبيركل را تهديدكرد 

 پرسپوليس شكايت 

كنفدراسيون فوتبال آسيا از توپ رسمي جام ملت هاي 
آسيا ۲۰۲3 قطر رونمايي كرد. رنگ طلايي اين توپ از 
شن هاي بياباني كشور ميزبان، يعني قطر الهام گرفته 
كه با رنگ قرمز سنتي اين كشور تركيب شده است. 
اين تضاد روح رقابتي هيجان انگيز را منعكس مي كند. 
اين توپ به طور انحصاري براي بازي هاي جام ملت هاي 
آس�يا ۲۰۲3 قطر طراحي شده اس�ت. همچنين اين 
توپ تحت آزمايش هاي فني گس�ترده ق�رار گرفته 
تا اطمينان حاصل ش�ود كه بالاترين اس�تانداردهاي 
عملكرد، كيفي�ت، دوام و آمادگي براي اس�تفاده در 
مسابقات را دارد. جام ملت هاي آسيا از روز پنج شنبه 
۲۲ دي ماه با ديدار دو تيم ملي قطر )ميزبان( و لبنان در 

ورزشگاه لوسيل آغاز مي شود. 

فوتسال ايران هميشه اينقدر خوب بوده كه شكست آن براي كسي 

حامد قهرمانی
      چهره

 
قابل قبول نباشد، حالا اگر اين شكست با گل هاي زياد همراه باشد، 

آن وق��ت خيلي ها نه تنه��ا باورش 
نمي كنند، بلكه شايد لب به اعتراض هم بگشايند و از همه چيز 

و هم��ه كس انتق��اد كنند و حتي س��تاره اي چ��ون وحيد 
شمسايي را هم به باد انتقاد بگيرند. شكست سنگين تيم ملي 
فوتس��ال در دومين بازي مقابل روسيه باعث شد انتقاد هاي 

تندي در خصوص عملكرد كادر فني و بازيكنان از سوي برخي 
كارشناسان صورت گيرد، انتقاد هايي كه چندان به مذاق 

وحيد شمسايي، س��رمربي تيم ملي خوش نيامده و 
باعث عصبانيت او شده است. 

شمس��ايي در كل از عملكرد ش��اگردانش راضي 
است. او مي گويد: »خودشان به دفعات به روسيه 
باخته  و يك مساوي هم نداش��ته اند. يك گوشه 
نشسته اند و مي گويند لنگش كن. براي رسيدن 
به اهداف و جايگاه، خودشان دست به هر كاري 
مي زنند. ه��ر مدير جديدي آمده ب��ا آنها رفيق 
شده اند، چون پست و مقام برايشان مهم است. 
كسي براي من ارزش دارد كه بيايد و دلسوزانه 
نظر بدهد، وگرنه همه اين آدم هاي معلوم الحال 

را مي شناسند.«

 توصيه هاي دبير به ملي پوشان كشتي

يك گوشه نشسته اند و مي گويند »لنگش« كن

ممبيني: رسولي شرايط را درك كند
ش��رايط دووميداني ايران 
به عنوان يك رش��ته مدال آور 
اص��لًا جال��ب نيس��ت. مهم ترين 
مس��ائل هم مربوط به خود فدراسيون 
است كه همچنان بدون رئيس و با سرپرست 
اداره مي شود. در چنين اوضاعي بروز حاشيه 
اجتناب ناپذير است، حاشيه اي مانند آنچه كه 
براي حسين رسولي، قهرمان پرتاب ديسك 

بازي هاي آسيايي به وجود آمده است.
حس��ين رس��ولي، قهرمان پرتاب ديس��ك 
بازي هاي آسيايي هانگژو در صفحه شخصي 
خود پ��رده از بروز مش��كل بين خ��ودش و 

فدراسيون دووميداني برداشت. 
رسولي كه در ورزشگاه آفتاب انقلاب خود را 
براي كسب س��هميه المپيك آماده مي كند، 
ظاهراً پس از آنكه شرايط اردويي برايش فراهم 
نشده و با درخواست هايش براي خريد كفش 
موافقت نكرده اند، اس��توري هايي را منتش��ر 

كرده و گفته اس��ت كه سرپرست فدراسيون 
پس از انتقادهايش اعلام ك��رده اردو را ترك 
كند. ش��نيده ها حاكي از آن است كه رسولي 
محل اردو را ترك كرده و مش��خص نيس��ت 

وضعيت اين قهرمان به كجا خواهد رسيد. 
مه��دي ممبين��ي، سرپرس��ت فدراس��يون 

دووميدان��ي در واكنش به انتش��ار اين خبر 
اعلام كرد: »رسولي قهرمان بازي هاي آسيايي 
شده و خودش را براي كسب سهميه المپيك 
آماده مي كن��د و ما هم هرگون��ه حمايتي را 
كه لازم باش��د انجام مي دهيم. كفش��ي كه 
براي او س��فارش داده ايم  چه��ار جفت بوده 

و بايد از خ��ارج بياي��د و رس��يدنش زمانبر 
اس��ت و خودش هم اين را مي داند. پرداخت 
حقوق هم مصوب شده كه ماهي 20 ميليون 
تومان ج��دا از مكمل و هزينه ه��اي ديگر در 
اختيارش قرار داده شود. ما همه اين كارها را 
مصوب كرده ايم، اما ورزشكار هم بايد شرايط 
فدراس��يون و برهه اي را كه در آن قرار داريم 
در نظر داشته باش��د. من خودم كمتر از يك 
ماه است كه به فدراسيون آمده ام و نمي توانم 

معجزه كنم.«
سرپرس��ت فدراس��يون دووميداني در مورد 
اينكه رسولي گفته است پس از انتقادها به او 
گفته اند از اردو بيرون برود، تأكيد كرد: »اصلًا 
هيچ كس چني��ن حرفي را به او نزده اس��ت. 
من به عنوان مس��ئول فدراس��يون با رسولي 
صحبتي نكرده ام و ظاهراً خودش اردو را ترك 
كرده است. ما چنين حرفي به او نزده ايم، چون 

او قهرمان ملي است.«

 قهرمان 
 آسيا اردو را 

ترك كرد

شميم  رضوان
      بازتاب

شيوا  نوروزي
      گزارش  یک

دهمي��ن هفته از بيس��ت و پنجمين دوره رقابت ه��اي ليگ برتر 
بسكتبال )خليج فارس(، نكوداشت خليل ظهوركاري امروز برگزار 
مي شود و در مهم ترين بازي  هفته، ذوب آهن مدعي و صدرنشين 
در خانه پذيراي نفت آبادان است و ش��هرداري گرگان نيز مقابل 
آورتا ساري قرار مي گيرد. مهرام اين هفته كار راحتي دارد و در خانه 
پذيراي رعد پدافند قعرنشين است و طبيعت تهران هم در شيراز 
ميهمان ليمونديس شيراز است. كاله مازندران در خانه به مصاف 
مس رفسنجان مي رود و در نهايت مس كرمان با فولاد هرمزگان 

روبه رو مي شود. تمامي بازي ها از ساعت 16 آغاز مي شود.

ليگ بسكتبال در ايستگاه دهم

آنجلو لورنزتي، سرمربي باتجربه و حال حاضر پروجا ايتاليا كه با 
اين تيم قهرمان جام باشگاه هاي جهان شد و در سري آ نيز جايگاه 
خوبي در جدول دارد در مورد پيش��نهاد س��رمربيگري تيم ملي 
واليبال ايران گفت: »من اخيراً صحبتي با مس��ئولان فدراسيون 
ايران نداشتم. فقط دو سال قبل صحبت هايي در مورد حضورم در 
ايران مطرح شد. براي فصل آينده هم با باشگاه پروجا قرارداد دارم. 
با اين حال در ايتاليا با توجه به نتايج ممكن اس��ت هر اتفاقي رخ 

دهد، اما فعلًا بايد به قراردادم با پروجا پايبند باشم.«

 صحبتي با واليبال ايران نداشتم 

توپ جام ملت ها رونمايي شد
قاب

رئيس فدراسيون كشتي در نخستين روز از مرحله نخست اردوي تيم 
ملي كش��تي آزاد براي حضور در بازي هاي المپيك 2024 پاريس و       خبر

رقابت هاي جهاني اوزان غيرالمپيكي در جمع ملي پوشان و كادر فني حضور يافت. 
عليرضا دبير در جمع اعضاي تيم ملي كشتي آزاد گفت: »براي موفقيت و اينكه قهرمان بزرگي شويد 
چندين موضوع را بايد سرلوحه كار خود قرار دهيد. خواب به موقع، نظم و انضباط اردويي، تمركز روي 
حريفان، تمرينات به موقع، مرور فن، تغذيه و گذاشتن وقت كافي براي انجام امور مهم داشته باشيد 
و تمام سعي خود را كنيد كه كمتر وقت تان را صرف فضاهاي حاشيه اي و موضوعات خارج از كشتي 
كنيد. وظيفه فدراسيون پشتيباني كامل از تيم هاي ملي كشتي از تمامي جهات است. شما بايد به 

دنبال كسب افتخار براي كشورتان باشيد.«


